

ايات الزعبي: بقوة الإرادة والمثابرة استطاعت أن تصل لمرتبه عاليه تفخر بها صنعتها بأناملها وفكرها المتجدد..

رغم الظروف والتحديات قدمت ايات الزعبي مثالا للسيده الاردنية التى تحقق الأمال فأصبحت مصممة أزياء على مستوى عربي وعالمي بتصاميمها وطرحها للأفكار المعاصره ، فتبنت تطوير وتحديث الزي الشعبي الشرقي لتخرجه بأسلوب معاصر للحفاظ عليه من الاندثار فأقدمت على تطويره وتحديثه بما يتلائم مع متطلبات العصر ، مما تطلب منها تكملة دراستها الجامعيه بعد انقطاعها عنها ثلاثون عاما وتفوقها لتواكب كل أساليب التصميم الحديثه والتي أصبحت تغزوها أجهزة الكمبيوتر في التصميم والإنتاج.

ايات الزعبي من مخيطة صغيره ببيتها لدار ازياء عالميه وبوكلاء بمعظم الدول وعروض ازياء مستمره ولا نستطيع إلا أن نذكر أساليب التطريز اليدويه والاليه بجميع انواعها ومساعدتها بخدمه المجتمع المحلي بعدة مشاركات لها من خلال المنظمات الدوليه بتعليم السيدات الأقل حظا بالمناطق النائيه.

تسعى لبناء أكاديميه ازياء بمستوى عالي لتعزز دور المرأه ودور الشباب بالتطوير ورفع اسم وطنهم وتحقيق طموحاتهم.

Ayat Al-Zu'bi: Through the strength of willpower and perseverance, she could reach a high position she proudly crafted with her hands and innovative thinking.

Despite the circumstances and challenges, Ayat Al-Zu'bi set an example for Jordanian women who achieve aspirations. She became a fashion designer on both the Arab and global levels with her contemporary designs and presentation of modern ideas. She adopted the development and modernization of traditional Eastern attire to present it in a modern style, preserving it from disappearance. She embarked on its development and modernization to align with the

requirements of the times, necessitating her to resume her university studies after a thirty-year hiatus and excel to keep pace with all modern design methods, now dominated by computer devices in design and production.

From a small seamstress in her home to an international fashion house with agents in most countries, continuous fashion shows, and we cannot but mention the various techniques of hand and machine embroidery in all its forms, along with her contribution to local community service through several participations with international organizations in teaching less fortunate women in remote areas.

She aspires to establish a high-level fashion academy to enhance the role of women and youth in development, raise the name of their country, and achieve their aspirations.